



ش. م. ك. مجموعة
الصناعات الوطنية
(القايسة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص. ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

Tel.: (965) 24849466 : هاتف

Opt.: (965) 24844739 : هاتف

Fax: (965) 24839582 : فاكس

e-mail: mona.yousef@nig.com.kw : بريد الكتروني

www.nig.com.kw

الكويت في 20/12/2021

إشارة ٦٤٩ - ٢١٢/١٢/٢٠٢١

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد / حامد احمد علي المحترم

Chief Executive Officer – Dubai Financial Market

الرئيس التنفيذي – سوق دبي المالي

CC Securities Commodities Authority

نسخة الى / هيئة الاوراق المالية والسلع المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure from NIND regarding the repayment of issued bonds with nominal value of KD 25 million

الموضوع : افصاح (صناعات) بشأن سداد سندات مصدرة بقيمة اسمية 25 مليون دينار كويتي

With reference to the above subject, and requirements of Chapter Four Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, regarding disclosures of material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية .

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع اعلاه.

Please find attached the material information form related to the above subject.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،

Sincerely,

Ahmed M. Hassan

احمد محمد حسن

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن معلومة جوهريّة

	التاريخ:
مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك - عامة	اسم الشركة:
قامت مجموعة الصناعات الوطنية القابضة بسداد سندات ذات قيمة اسمية 25 مليون دينار كويتي في تاريخ استحقاقها 20 ديسمبر 2021، وكانت قد اصدرت هذه السندات سابقاً في شهر ديسمبر 2016 لأجل خمس سنوات بمعدل فائدة 2.25% فوق سعر خصم بنك الكويت المركزي. تم سداد إجمالي مبلغ الفوائد على أساس ربع سنوي.	المعلومة الجوهريّة:
انخفاض اجمالي المطلوبات والنقد بالقيمة المذكورة اعلاه.	الأثر المتوقع للمعلومة الجوهريّة على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها:
خلال الربع الرابع 2021	الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي:

احمد محمد حسن

اسم المخول بالتوقيع:



الرئيس التنفيذي

المسمى الوظيفي:

التاريخ: 2021/12/20

التوقيع:

Handwritten signature in blue ink.

Handwritten signature in blue ink.

Form for disclosing material information

Date	
Name of the Listed Company	National Industries Group (Holding) K.P.S.C.
The Material Information	NIND has settled bonds with a nominal value of KD 25 million maturing on 20 Dec 2021 ,these bonds were issued on Dec 2016 for Five years with an interest of 2.25% above CBK discount rate. Interests were paid on a quarterly basis.
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	Decrease in total liabilities and cash by the above-mentioned amount.
The financial period in which the financial impact will appear	During the fourth quarter of 2021

The Name of the Authorized

Signatory

Ahmed M. Hassan

Designation

Chief Executive Officer

Signature

Date 20/12/2021



[Handwritten signature]